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Datum: 23 oktober 2019 

 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad, 

 

Op 22 oktober heeft de rechter na een kort geding van de jeugdzorginstellingen in de regio 

Haaglanden (de H10) bepaald dat tien gemeenten reële tarieven moeten gaan betalen voor 

de zorg die ze inkopen. De huidige tarieven zouden niet kostendekkend zijn en bovendien 

gebaseerd zijn op definities die in strijd zijn met de bepalingen in de Jeugdwet. In een 

commissiebrief (RIS303789) reageert het college op deze uitspraak door oa te stellen dat “De 

rechter de H-10 gemeenten ten aanzien van de tarieven geen gelijk [heeft] gegeven, mede 

door de complexiteit van het vraagstuk”. GroenLinks vindt dit een wat vreemde reactie en wil 

graag snel duidelijkheid over de zorg voor deze kwetsbare kinderen en jongeren. 

 

Overeenkomstig art. 30 van het Reglement van orde stelt het raadslid Erlijn Wenink 

(GroenLinks) de volgende vragen: 

 

 

1. Wat betekent deze uitspraak voor de jeugdhulp in Den Haag? Wat betekent de 

uitspraak voor het proces van inkoop en het budget hiervoor van de gemeente? Kan 

het college garanderen dat de ontvangers van jeugdzorg geen negatieve effecten 

gaan ondervinden naar aanleiding van de wijzigingen die door deze uitspraak 

uitgevoerd zullen moeten worden? Graag een uitgebreid antwoord. 

2. In de commissiebrief spreekt het college van de “nieuwe inhoudelijke koers van 

inkoop”. Wat is deze precies, en hoe heeft dit effect op de tarieven? 

 

De jeugdhulpinstellingen hebben een kort geding aangespannen omdat zij het tarief te laag 
vinden en omdat zij zeggen zich niet te herkennen in de gehanteerde definities.  
 

3. Was dit al eerder bekend bij de H10 en was dit al eerder bekend bij het college? Zo 
ja, wat is er gedaan met deze informatie? Waarom is de raad niet eerder hierover 
geïnformeerd? 

 

Enkele vragen inzake de  haalbaarheid op korte termijn: 

4. Indien de H10 er nog dit jaar met de instellingen uitkomen, is het nog reëel om te 
verwachten dat de nieuwe contracten per 1 januari kunnen ingaan? 

5. Indien de vorige vraag met “ja” is beantwoord, zijn de instellingen en de gemeenten in 
staat om hun systemen tijdig aan te passen? 

 
Enkele vragen inzake de continuïteit: 

6. Hoe borgt de gemeente de continuïteit van zorg voor de kinderen en jongeren na 1 
januari 2020? 



7. Is bij de gemeente bekend welke maatregelen de instellingen moeten nemen als er 
geen reële tarieven worden betaald? Zo ja, wat zijn deze maatregelen? Vallen er 
gedwongen ontslagen? Zo nee, waarom weet de gemeente dat niet? 

 

 

Erlijn Wenink 

GroenLinks 


